

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Impact of Strong Promoter Psod on Pyc Gene Expression in *Corynebacterium glutamicum***  
**(强启动子 Psod 对谷氨酸棒状杆菌 pyc 基因表达的影响)**

Z. C. ZOU, J. X. JIANG, J. H. DING, B. Y. QIAO, Y. J. CAO, W. ZHOU, J. CHEN.....103

**Screening, Identification of an Antagonistic Endophyte to Pathogens of Mulberry Bacterial Diseases from Mulberry Leaves and Its Biocontrol Activity**  
**(一种桑树细菌性病原内生拮抗细菌的筛选、鉴定及其生防活性)**

B. WANG, Y. H. PAN, J. L. HOU, Y. Q. QI, A. M. CHEN, N. WANG.....110

**Effects of Fumigation with Chloropicrin on Soil Fungal Composition and Diversity after Continuous Cropping of *Panax notoginseng***  
**(氯化苦土壤消毒对三七种植后真菌群落组成及多样性的影响)**

Y. LV, Y. ZHAO, X. D. MAO, Y. LIU, Y. XIAO, T. LUO, X. M. CUI, L. B. LIN, F. WANG.....121

**Current Status of Research on *Francisella tularensis***  
**(土拉弗朗西斯菌的研究现况)**

C. SU, H. S. WU, G. R. YANG, Z. Z. SONG.....130

**Research Progress on Nitrite-Dependent Anaerobic Methane Oxidation and Its Flora**  
**(亚硝酸盐型甲烷厌氧氧化及其菌群的研究进展)**

K. CHENG.....139

**Advances in Bacterial Lantibiotics**  
**(细菌羊毛硫抗生素研究进展)**

H. F. ZHOU, H. F. YANG, Z. L. SHU, H. Z. CHEN, K. B. YAO.....145

**Construction of Stable Expression Respiratory Syncytial Virus M2-1 Protein Hep-2 Cell and Characteristics of the Cell in RSV Infection**  
**(呼吸道合胞病毒 M2-1 蛋白 Hep-2 细胞稳定表达株的构建及其在呼吸道合胞病毒感染中的特点)**

Q. LIU, W. K. LIU, A. P. YOU, D. XU.....154